
Αγαπητά μέλη αγαπητοί σύνεδροι,

Θα ήθελα να σας ευχαριστήσω θερμά για την πρόσκληση σας και να σας

συγχαρώ όλους και ιδιαίτερα τον Πρόεδρο κύριο Γιάννη Σαχίνη που είναι και
μέλος του ΔΣ του ανθρωπιστικού οργανισμού του οποίου είμαι πάτρων -
του Lifeline - για την πρωτοβουλία της Αδελφότητος Υδραίων Αθηνών να

πραγματοποιήσει το Ναυτιλιακό Συνέδριο για τρίτη συνεχή χρονιά και να το

αφιερώσει σε δύο τόσο σημαντικούς ανθρώπους των οποίων η προσφορά τους

στην πατρίδα μας αποτελεί παράδειγμα προς μίμηση και δυστυχώς δεν είναι πια

μαζί μας, την Μαρία Τσάκου και τον Βασίλη Κωνσταντακόπουλο.

Εύχομαι αυτή σας η σπουδαία προσπάθεια να εκπληρώσει τον στόχο της και να

προσελκύσει νέους ανθρώπους στο ναυτικό επάγγελμα, να ενισχύσει ουσιαστικά

τις σπουδές τους και να κατευθύνει την μετέπειτα πορεία τους στο χώρο της

ναυτιλίας. Είναι ιδιαίτερα σημαντικό τους δύσκολους καιρούς που περνά η

πατρίδα μας να βρίσκουμε λύσεις και να ανοίγουμε φωτεινούς δρόμους στους

νέους ανθρώπους.

Ο σύζυγος μου και εγώ αφιερώνοντας την ζωή μας στην φιλανθρωπία επιλέξαμε

να εστιάσουμε τις προσπάθειες μας στις ανάγκες των νέων γιατί πάντα

πιστεύαμε ότι αυτοί θα διαμορφώσουν ένα καλύτερο μέλλον για όλους μας. Μέσα

από τον κατά παράδοση επιτυχημένο στην χώρα μας κλάδο της ναυτιλίας οι νέοι

μπορούν να χαράξουν λαμπρή πορεία και να ενισχύσουν τον ρόλο της Ελλάδος

στο εξωτερικό.

Λυπάμαι πολύ που μια τέτοια σημαντική μέρα δεν είμαι κοντά σας λόγω
των υποχρεώσεων που με κρατούν εκτός Ελλάδος και σας εύχομαι η
σπουδαία αυτή προσπάθεια να συνεχιστεί τα επόμενα χρόνια και να
γίνει ακόμα πιο δυνατή.

Με εκτίμηση,

ΑΒΥ Πριγκίπισσα Αικατερίνη της Σερβίας


